
 

 

 

  

 

  

UGLEGÅRDSSKOLEN 

 

 

Emne Skolebestyrelsesmøde 

Mødedato 4. december 2024 

Tidspunkt Onsdag kl. 18-20, der er mad fra kl 17.30 

Mødested Mødelokalet 

Deltagere Camilla Skriver, Eva Rosenbæk-Svane, Henrik Martin Petersen, Jon 

Østergaard Eilenberg, Line Raae Lund, Mads Grotenberg, Susanne 

Østerskov Harms, Peter Goth, Christian Nielsen, Janni Hesselberg, 

Jimmy Mortensen, Margrethe, Augusta og Ella 

Fraværende Jonas Rasmussen 

   

Referent Christian Bladt Nielsen 

REFERAT 
 

04122024-01 

Godkendelse af referat og dagsorden 

 

Referatet fra november mødet er ikke rundsendt. Referatet sendes til godkendelse på næste møde.  

Dagsorden godkendt.  

 

04122024-02 

Valg af ordstyrer: 

Jon er ordstyrer. 

 

04122024-03 

Elevrådet 

 

Elevrådet har talt omkring hvilke årgange, der skal være skolepatrulje. Elevrådet mener, at det skal være på 

frivillig basis og ikke faste årgange. Der kunne også ses på om skolepatruljen kunne få løn for opgaven.  

Elevrådet har talt om toiletforholdene og hvilke tiltag, der kan tages for at undgå hærværk.  

 

04122024-04 

Information fra Forperson og viceskoleleder 

 

Informationen rykkes hen under andre punkter.  

 

04122024-05 

Spørgsmål til referatet fra FU - https://dagsordener.solrod.dk/# 

Møde fra d. 13/11. Ingen spørgsmål til dette møde. Tildelingsmodellen for SFO’en er til behandling på d.  

https://dagsordener.solrod.dk/


 

 
SIDE 2/3 

4/12 2024. Bestyrelsen følger beslutningen tæt, for at kvalificere et evt. høringssvar.  

 

05122024-06 

Timefordelingsplanen UVM (vedlagt) 

 

Et af de nye elementer er timebanken for understøttende undervisning. Denne kan reguleres ud fra flere 

parametre.  

Mulighederne inden for det vejledende timetal gennemgås.  

 

04122024-07 

Elevtalsudvikling 

 

Der er ikke et endeligt billede af elevtallet for 0. klasse næste år.  

Generelt er der en større indskrivning end udskrivning, og der er flere årgange, der er lukket for 

indskrivninger uden for distriktet.  

 

04122024-08 

Linier i udskolingen – status v. Peter Goth 

 

Evalueringen af den nuværende struktur for linjer i udskolingen er stadig i gang. Udskolingsleder 

fremlægger perspektiver i forskellige strukturer. En fordel ved en anden struktur vil være en større 

fleksibilitet ved valg af linjefag.  

Skolebestyrelsen kvalificerede evalueringen omkring linjer i udskolingen.  

Elevrepræsentanterne vil gerne have samtaler ude i klasserne, hvor de kan evaluere den nuværende 

struktur.  

 

04122024-09 

Brand – ikke en øvelse v. Peter Goth 

 

To elever satte ild til undervisningsmateriale ude på et toilet. Brandalarmen gik og politiet og sociale 

myndigheder blev involveret.  

 

SIC falder sammen v. Peter Goth 

 

På baggrund af en hændelse, hvor en plade er blevet revet løs fra væggen, er en af hallerne blevet lukket 

og sikkerhedsgennemgået. Den er nu åben igen.  

 

 

 

 

 

 

04122024-10 



 

 
SIDE 3/3 

Dans på Mellemtrinnet v. Christian 

 

5. årgang har fået undervisning af to danselærere fra Åben dans. Hver klasse har haft 16 lektioners 

koncentreret undervisning med afsluttende opvisninger. Forløbene er blevet modtaget godt af både elever 

og lærere.  

 

04122024-11 

Princip for klasselærerordning og vikarordning – læs det her 

 

Drøftelse omkring vilkårene ift. vikarordningen og klasselærerordningen. Princip for klasselærerfunktionen 

godkendes og evalueres om et år. Udvalget for forældresamarbejde vender tilbage med forslag til 

ændringer af princippet for vikarordning på mødet i marts.  

 

04122024-12 

Godkendelse og udlevering af undervisningsmaterialer – læs det her 

 

I forhold til undervisningsmaterialer bliver det indskrevet, at materialet skal overholde GDPR lovgivningen.  

 

04122024-13 

Survey – Skolerådsmøder 

 

Under dette punkt drøftes det, hvad forummet omkring skolerådsmøder kan bruges til. Det blev drøftet, 

hvordan man kan kvalificere udvælgelsen af temaer på møderne. Skolerådsmødet er endnu en 

berøringsflade med politikkerne ud over høringssvar. 

 

04122024-14 

Digital dannelse – status ved udvalget. 

 

Udvalget har modtaget tilbagemelding fra ledelse og elever. Drøftelse omkring de tilbagemeldinger, der er 

kommet. Udvalget er i gang med at formulere princippet. Punktet tages op igen til februar.  

 

04122024-15 

Evt. 

 

Ingen spørgsmål til evt. 


